

# Subregional VHF Contest July/Juillet 2018

Compte rendu du contest subregional VHF des 7 et 8 juillet 2018, j'ai été actif durant environ 10 heures sur les 24 que compte le contest. Propagation relativement bonne le samedi après-midi, surtout vers l'est (le signal de SN7L était très fort). Beaucoup de recherche de DX et quelques rares sessions de CQ de temps-en-temps, ce qui explique le faible nombre de QSO's. Entendu TK/F1NSR en JN42QR mais le QSO n'a pu être complété. J'ai trouvé qu'il y avait moins de stations allemandes que d'habitude.

Station utilisée : 2x9 él. DK7ZB et 1kW

Activity report of the subregional VHF contest of July 7th and 8th, 2018, I have been active during around 10 hours amongst the 24 the contests lasts. Fairly good propagation on the Saturday afternoon, mainly to the East (the signal from SN7L was very strong). I was particularly focussing on searching for DX, next to rare CQ sessions from time to time, which explains the limited amount of QSO's. Heard TK/F1NSR in JN42QR but the QSO couldn't be completed. I have found there were less German stations than usual.

Station used : 2x9 el. DK7ZB and 1kW

# QSO's : 150

Points : 66128

# DXCC : 16 (G, GW, GI, EI, HB9, OE, OK, OM, DL, ON, PA, F, I, SM, SP, OZ)

# WWL : 70

Average km/QSO : 441

Top 10 DX QSO's :

|          |        |        |
|----------|--------|--------|
| OM2Y     | JN88RS | 990 km |
| F6FZS/P  | IN930A | 917 km |
| IZ5FDD/4 | JN54PF | 897 km |
| IK4PMB   | JN54MM | 859 km |
| OK1KCR   | JN79VS | 846 km |
| SP7VC/3  | JN71VQ | 833 km |
| F6DR0    | JN03TJ | 820 km |
| F4CWN    | JN03KN | 816 km |

SN7L  
OK1KKI

J070SS  
JN79NF

815 km  
813 km

